



Changes in Resident Permits Renewal (Suspension of Medical Fitness Test)

تعديل على إجراءات تجديد الإقامة (الإعفاء من إجراء فحص اللياقة الطبي)

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الكرام،

Given the current situation in view of the pandemic caused by Coronavirus (COVID-19), we would like to inform you that the Ministry of Human Resources and Emiratisation, Ministry of Health & Prevention and the Federal Authority for Identity & Citizenship announced waiving of medical fitness test procedure while applying for residence permit renewal.

نظراً للوضع الراهن، والآثار الناجمة عن انتشار فيروس كورونا المستجد (كوفيد - 19)، نلفت عنايتكم إلى أن كل من وزارة الموارد البشرية والتوطين، ووزارة الصحة ووقاية المجتمع، والهيئة الاتحادية للهوية والجنسية أعلنت عن إعفاء العمالة المنتهية إقاماتهم من الفحص الطبي، وتجديد الإقامة تلقائياً في النظام الإلكتروني.

And under the new measures, the following services will be suspended temporarily until further notice:

وبموجب هذا التعديل، سيتم إيقاف استلام الطلبات التالية، وذلك حتى إشعار آخر:

- Jafza RP Renewal
- Jafza RP Renewal with EC Amend
- Jafza Released Signed In

- ◀ تجديد الإقامة
- ◀ تجديد الإقامة مع تغيير المهنة
- ◀ طلب نقل الكفالة

Based on the above, Jafza Service Center will remain closed until further notice.

وبناء على ما سبق، يرجى العلم بأن مركز خدمات جافزا سيظل مغلقاً حتى إشعار آخر.

Your safety is our top priority. We thank you for your continued support and cooperation.

نتمنى لكم موفور الصحة والسعادة، ونشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.

For any clarifications, inquiries or information, please contact:

للمزيد من التفاصيل والاستفسارات، يرجى التواصل معنا على الأرقام التالية:



DAZ Admin:	Admin.Daz@Jafza.ae 04 8010663 - 04 8010664 – 04 8010665 – 04 8010484	القسم الإداري:
DAZ Commercial:	Commercial.Daz@Jafza.ae 04 8010655 – 04 8010662 – 04 8010483	القسم التجاري:
DAZ Customer Relation:	Customer.Service-DAZ@Jafza.ae 04 8010650 – 04 8010654 – 04 8010640	خدمة العملاء:

Dubai Auto Zone

منطقة دبي للسيارات